
Protokół nr VII/2024 
z sesji Rady Powiatu w Ostródzie 

z dnia 29 listopada 2024 r. 
 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1300, zakończono o godz. 1450. 
Podjęto uchwały od nr VII/42/2024 do nr VII/56/2024. 
 
W sesji uczestniczyło 19 radnych, zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik 
nr 1 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Pan Waldemar Gazda otworzył VII sesję Rady Powiatu  
w Ostródzie VII kadencji, powitał wszystkich zebranych oraz na podstawie listy 
obecności stwierdził quorum, przy którym może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały Rada Powiatu.  
 
Następnie poinformował, że zgodnie z Rozporządzeniem Parlamentu Europejskiego  
i Rady w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 
osobowych (tzw. RODO) oraz ustawy o samorządzie powiatowym, obrady Rady 
Powiatu są rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących i nagrywających obraz  
i dźwięk i są transmitowane w Internecie. A szczegółowe informacje dotyczące 
przetwarzania danych osobowych ze względu na uczestnictwo w nagrywanych  
i transmitowanych posiedzeniach Rady Powiatu, zawarte zostały w klauzuli 
informacyjnej, umieszczonej na drzwiach wejściowych do sali posiedzeń. 
 
Na sekretarza obrad Przewodniczący powołał radną Maję Legucką. 

Kolejno poinformował, że zgodnie §18 ust.5 Statutu Powiatu Ostródzkiego, Zarząd 

Powiatu wnioskuje o zmianę porządku obrad w następujący sposób: zdjęcie pkt 11  

w brzmieniu: „11.Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Powiatu Ostródzkiego  

ze Stowarzyszenia „Zachodniomazurska Lokalna Organizacja Turystyczna”  

i zastąpienie go punktem w brzmieniu: „11. Podjęcie uchwały w sprawie użyczenia 

nieruchomości mienia powiatu.” 

Wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Po czym Przewodniczący poinformował, że projekt nowej uchwały został radnym 

przesłany na tablety i poprosił Pana Starostę o zabranie głosu.  

Pan Starosta, odnosząc się do wniosku Zarządu, poinformował, że odbyły się dwa 

spotkania z Burmistrzem Ostródy dotyczące przyszłości ZLOTu i być może pojawią się 

nowe okoliczności finansowania tego stowarzyszenia z innych źródeł i jeżeli ZLOT 

skorzysta z nich, to dopiero wtedy ewentualnie zostanie podjęta decyzja o ponownym 

przedłożeniu przedmiotowego projektu uchwały pod obrady Rady. Następnie dodał, 

że w miejsce zdejmowanego z porządku obrad projektu uchwały Zarząd proponuje 

wprowadzenie projektu uchwały w sprawie użyczenia nieruchomości mienia powiatu, 

który podyktowany jest wymogami konkursu o dofinasowanie zakupu nowego sprzętu 

medycznego do poradni ginekologiczno-położniczej znajdującej się w budynku 

przychodni. Dodał, że szpital złożył wniosek w tym zakresie i jednym z warunków jest 

konieczność dysponowania mieniem na okres trwałości projektu, czyli do 2031 roku. 

Wyjaśnił, że użyczenie obejmuje okres dłuższy niż trzy lata i w związku z tym uchwała 

w tym zakresie musi być podjęta przez Radę Powiatu.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Zarządu Powiatu o zdjęcie  

z porządku obrad punktu nr 11 w brzmieniu: „11.Podjęcie uchwały w sprawie 

wystąpienia Powiatu Ostródzkiego ze Stowarzyszenia „Zachodniomazurska Lokalna 

Organizacja Turystyczna”. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych.  



Rada jednogłośnie opowiedziała się za zdjęciem z porządku obrad ww. punktu. 
Protokół głosowania radnych w sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu nr 11  
w brzmieniu: „11.Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Powiatu Ostródzkiego  
ze Stowarzyszenia „Zachodniomazurska Lokalna Organizacja Turystyczna”, stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Zarządu Powiatu  
o rozszerzenie porządku obrad o nowy punkt  nr 11 w brzmieniu: „11. Podjęcie uchwały 
w sprawie użyczenia nieruchomości mienia powiatu.” 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych.  
Rada jednogłośnie opowiedziała się za rozszerzeniem porządku obrad o ww. punkt. 
Protokół głosowania radnych w sprawie rozszerzenia porządku obrad o nowy punkt  

nr 11 w brzmieniu: „11. Podjęcie uchwały w sprawie użyczenia nieruchomości mienia 

powiatu.”, stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący zapytał czy są jeszcze uwagi do porządku obrad, po czym udzielił 

głosu radnemu Kołodziejskiemu. 

Radny Kołodziejski zapytał dlaczego w porządku obrad nie znalazła się informacja  
o stanie realizacji zadań oświatowych. Poinformował, że z art. 11 ust. 7 ustawy z dnia 
14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe wynika, że organ wykonawczy jednostki 
samorządu terytorialnego, czyli zarząd w terminie do 31 października przedstawia 
organowi stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego, czyli radzie informację  
o stanie realizacji zadań oświatowych. Stwierdził, że pomimo iż radni otrzymali 
informację w tym zakresie w systemie eSesja, to taki punkt powinien też znaleźć się  
w porządku obrad, gdyż radni powinni mieć możliwość wypowiedzenia się w tym 
zakresie. Po czym zwracając się do radcy prawnego poprosił o interpretację 
przytoczonego przepisu.  
Następnie radny wystąpił z wnioskiem o zmianę kolejności punktów w porządku obrad. 
Zaproponował, żeby punkt nr 18 w brzmieniu: „18. Sprawozdanie z działalności 
Zarządu Powiatu między sesjami i z realizacji uchwał Rady.” został przeniesiony  
w miejsce punktu nr 2. Po czym dodał, że chciałby, aby ktoś z Zarządu przedstawiał 
najważniejsze rzeczy, które dzieją się między sesjami. 
Kolejno złożył wniosek formalny, żeby zobowiązać Zarząd Powiatu do przesyłania 
radnym w systemie eSesja wraz ze sprawozdaniem z działalności Zarządu również 
protokołów z posiedzeń Zarządu wraz z podjętymi uchwałami. 
 
Przewodniczący, nawiązując do wniosku radnego Kołodziejskiego w sprawie 
przesyłania radnym protokołów z posiedzeń Zarządu wraz z podjętymi uchwałami, 
poinformował że nie dotyczy on  porządku obrad i poprosił radnego o zgłoszenie tego 
wniosku w punkcie „sprawy różne i wolne wnioski”.  
 
Radny Purzycki, nawiązując do wypowiedzi radnego Kołodziejskiego dotyczącej 
informacji o stanie realizacji zadań oświatowych, poinformował, że zgłosił 
Przewodniczącemu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, aby kwestia ta została 
omówiona na komisji.  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Kołodziejskiego dotyczący 
zmiany kolejności punktów porządku obrad. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Rada 13 głosami „przeciw”, przy 4 głosach „za” i 2 głosach „wstrzymujących się” 
odrzuciła wniosek radnego Kołodziejskiego. 
Protokół głosowania radnych w sprawie wniosku radnego Kołodziejskiego stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu. 
 



Radca prawny, odnosząc się do przytoczonego przez radnego Kołodziejskiego 
przepisu wyjaśnił, że ustawa nie precyzuje w jakiej formie ma nastąpić przedstawienie 
informacji o stanie realizacji zadań oświatowych. Dodał, że „należy jednak 
domniemywać, że prawidłową formą jest przedstawienie tej informacji organowi 
kolegialnemu, ale przynajmniej do Przewodniczącego Rady, aby tę informację 
przekazać radnym. Natomiast brak szczegółów, jak to ustawodawca widzi formalnie. 
Natomiast trzeba przyjąć, iż organ stanowiący jako organ kolegialny to rada, która 
obraduje na sesjach.” 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, nawiązując do wypowiedzi radnego 
Kołodziejskiego w sprawie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych, 
zaproponowała, aby punkt ten został wprowadzony na kolejnej sesji.   
 
Radny Zabłocki, w imieniu Klubu PIS, wystąpił z wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad 
punktu nr 17 w brzmieniu: „17. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia przeprowadzenia 
przez komisję rewizyjną dodatkowej kontroli, która nie została ujęta w planie na rok 
2024.” Dodał, że termin na realizację tej kontroli w bieżącym roku jest za krótki i wniósł, 
aby kontrola ta została ujęta w planie na przyszły rok.  
 
Przewodniczący, nawiązując do wniosku radnego Zabłockiego w sprawie ujęcia 
przedmiotowej kontroli w planie na przyszły rok, poinformował że wniosek w tej sprawie 
należy złożyć do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  
Następnie poddał pod głosowanie wniosek radnego Zabłockiego o zdjęcie z porządku 
obrad punktu nr 17 w brzmieniu: „17. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia 
przeprowadzenia przez komisję rewizyjną dodatkowej kontroli, która nie została ujęta 
w planie na rok 2024.” 
 
Rada jednogłośnie opowiedziała się za zdjęciem z porządku obrad ww. punktu. 
Protokół głosowania radnych w sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu nr 17  
w brzmieniu: „17. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia przeprowadzenia przez 
komisję rewizyjną dodatkowej kontroli, która nie została ujęta w planie na rok 2024.”, 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Więcej uwag do porządku nie zgłoszono i brzmiał on następująco: 
1. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2024-2038. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2024 rok. 
4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej na realizację których w 2024 roku przeznacza 
się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Ostróda zadania 
zarządzania ulicami będącymi drogami powiatowymi na terenie miasta Ostródy. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę, w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych na terenie Powiatu Ostródzkiego, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Powiat Ostródzki oraz warunków i zasad korzystania z tych 
przystanków. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie „Rocznego programu współpracy Powiatu 
Ostródzkiego z Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2025”.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie użyczenia nieruchomości mienia powiatu. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów za usuwanie 

pojazdów z dróg i ich przechowywanie obowiązujących w 2025 r.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy  

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie użyczenia nieruchomości mienia powiatu. 



12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Starosty 

Ostródzkiego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Zarządu Powiatu  

w  Ostródzie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia skargi bez rozpoznania oraz 

przekazania w części zgodnie z właściwością. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie pozostawienia petycji bez 

rozpatrzenia. 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Powiatu. 

17. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami i z realizacji uchwał 

Rady. 

18. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Pierwszym punktem porządku obrad było przyjęcie protokołów z poprzednich 
sesji. 
 
Uwag do protokołu z V sesji Rady Powiatu w Ostródzie z dnia 3.10.2024 r.  
nie zgłoszono.  
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Rada jednogłośnie przyjęła protokół z V sesji Rady Powiatu. 
Protokół głosowania radnych w sprawie przyjęcia protokołu z V sesji Rady Powiatu 
stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Uwag do protokołu z VI sesji Rady Powiatu w Ostródzie z dnia 14.10.2024 r.  
nie zgłoszono.  
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Rada jednogłośnie przyjęła protokół z VI sesji Rady Powiatu. 
Protokół głosowania radnych w sprawie przyjęcia protokołu z VI sesji Rady Powiatu 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Drugim punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Ostródzkiego  
na lata 2024-2038. 
 
Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Zbigniew Zabłocki - Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych, 
Porządku Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął  
ją i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 



Uchwała nr VII/42/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 
finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2024-2038, została podjęta jednogłośnie  
i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Trzecim punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmian  

w budżecie powiatu na 2024 rok. 

Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Zbigniew Zabłocki - Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych, 
Porządku Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął ją 
i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała nr VII/43/2024 w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2024 rok, została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Czwartym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej  

na realizację których w 2024 roku przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Zbigniew Zabłocki - Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych, 
Porządku Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął ją 
i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała nr VII/44/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej na realizację których w 2024 roku przeznacza się 
środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 



Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Piątym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie powierzenia 

Gminie Miejskiej Ostróda zadania zarządzania ulicami będącymi drogami 

powiatowymi na terenie miasta Ostródy. 

Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Zbigniew Zabłocki - Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych, 
Porządku Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął ją 
i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała nr VII/45/2024 w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Ostróda zadania 
zarządzania ulicami będącymi drogami powiatowymi na terenie miasta Ostródy, 
została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Szóstym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę, 
w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu 
Ostródzkiego, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Ostródzki 
oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 
 
Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Zbigniew Zabłocki - Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych, 
Porządku Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął ją 
i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała nr VII/46/2024 zmieniająca uchwałę, w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych na terenie Powiatu Ostródzkiego, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Powiat Ostródzki oraz warunków i zasad korzystania z tych 
przystanków, została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 



 
Siódmym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie „Rocznego 

programu współpracy Powiatu Ostródzkiego z Organizacjami Pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2025”.  

Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Zbigniew Zabłocki - Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych, 
Porządku Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie.  
 
Radny Kołodziejski stwierdził, że dobrze funkcjonujący samorząd powinien 
dostrzegać, że organizacje pozarządowe odgrywają istotną rolę w życiu społecznym  
i szereg zadań mogą wykonać za samorząd. Ponadto poinformował,  
że niezwiększana od wielu lat kwota 45 000 zł przeznaczona na konkursy  
dla organizacji pozarządowych jest niewystarczająca i w związku z tym będzie 
głosował przeciwko przyjęciu tego programu.  
 
Radny Zabłocki poinformował, że w kadencji 2014-2018 był członkiem Powiatowej 
Rady Pożytku Publicznego i jej funkcjonowanie było dobrym pomysłem. Po czym 
zaproponował, aby w przyszłości powołać taką radę. 
 
Pan Starosta stwierdził, że rzeczywiście działalność organizacji pozarządowych jest 
bardzo ważna w każdym samorządzie. Dodał, że większość tych organizacji ma swoje 
biura w Centrum Użyteczności Publicznej, którego koszt utrzymania przez powiat 
wynosi ok. 470 000 zł rocznie, z czego 10% tych kosztów pokrywane jest z opłat, które 
ponoszą organizacje. 
 
Radny Kołodziejski, nawiązując do wypowiedzi pana Starosty, zapytał co się składa 
na wysokość tego kosztu, gdyż organizacje pokrywają proporcjonalnie koszty mediów. 
Dodał, że w Centrum Użyteczności Publicznej nie mieszczą się tylko organizacje 
pozarządowe, gdyż swoją siedzibę ma tam także biblioteka oraz znajduje się sala 
konferencyjna, która jest wynajmowana, a zatem koszty te nie obejmują tylko 
działalności organizacji pozarządowych. 
 
Pan Starosta poinformował, że na całkowity koszt utrzymania CUP składają się 
następujące koszty: materiały gospodarcze w wysokości ok. 2 600 zł, energia 
elektryczna ok. 38 000 zł, energia cieplna ok. 180 000 zł, ścieki ok. 6 500 zł, woda  
ok. 2 000 zł, ochrona ok. 23 000 zł, konserwacja ok. 13 000 zł, sprzątanie  
ok. 173 000 zł, odpady komunalne ok.24 000 zł. 
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał  
pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 



Uchwała nr VII/47/2024 w sprawie „Rocznego programu współpracy Powiatu 
Ostródzkiego z Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2025”, została podjęta 15 głosami „za”,  
przy 4 głosach „przeciw” i stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Ósmym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie użyczenia 
nieruchomości mienia powiatu. 
 
Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Zbigniew Zabłocki - Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych, 
Porządku Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął ją 
i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała nr VII/48/2024 w sprawie użyczenia nieruchomości mienia powiatu, została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 
Dziewiątym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości opłat i kosztów za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie 
obowiązujących w 2025 r.  
 
Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Zbigniew Zabłocki - Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych, 
Porządku Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął ją 
i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała nr VII/49/2024 w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów za usuwanie 
pojazdów z dróg i ich przechowywanie obowiązujących w 2025 r., została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 



 
Dziesiątym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego. 

Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii w tym 
zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Zbigniew Zabłocki - Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych, 
Porządku Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął ją 
i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała nr VII/50/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy  
o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego, została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
 
Jedenastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 
użyczenia nieruchomości mienia powiatu. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął ją 
i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała nr VII/51/2024 w sprawie użyczenia nieruchomości mienia powiatu, została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
 
Dwunastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działanie Starosty Ostródzkiego. 

Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii w tym 
zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Zbigniew Zabłocki - Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych, 
Porządku Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 



Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie i w związku ze zgłoszeniem chęci 
zabrania głosu przez radnego Kołodziejskiego poprosił, aby nie odczytywał on treści 
skargi, gdyż radni dostali ją na tablety. 
 
Radny Kołodziejski wyraził zdziwienie wobec prośby Przewodniczącego i dodał,  
że skarga tak naprawdę zawiera trzy zdania. 
 
Przewodniczący, zwracając się do radnego Kołodziejskiego, poinformował że zgodnie 
ze statutem ma trzy minuty na wypowiedź w tej sprawie. 
 
Radny Kołodziejski wyraził zdanie, że występuje on w roli skarżącego, a nie w roli 
radnego i logiczne jest, że skarżący ma prawo zabrać głos w sprawie swojej skargi. 
Dodał, że w statucie nie ma żadnego ograniczenia związanego z wystąpieniem 
skarżącego. Następnie odczytał treść skargi oraz zacytował wypowiedź Burmistrza 
Ostródy wygłoszoną podczas VII sesji Rady Powiatu w Ostródzie w dniu  
14 października br. dotyczącą ewentualnej partycypacji w części kosztów utrzymania 
oddziału położniczego Szpitala w Ostródzie. Ponadto stwierdził, że oczywistym jest, 
że Pan Starosta powinien był ustosunkować się do wypowiedzi Burmistrza oraz 
zarzucił, że podczas ostatniej sesji nie uzyskał również odpowiedzi na pytanie kiedy 
ostatnio Pan Starosta rozmawiał z ordynatorem oddziału ginekologiczno-
położniczego, którego część miała być zawieszona. Na zakończenie dodał, że Pan 
Starosta ma obowiązek aktywnego uczestnictwa w sesji, pomimo iż nie wynika  
to wprost z żadnego przepisu prawa. Na zakończenie stwierdził, że rada jest 
pracodawcą Pana Starosty i ma on obowiązek odpowiedniego zachowania się 
względem pracodawcy. 
 
Pan Starosta wyjaśnił, że rozmowy z Burmistrzem Ostródy trwają i będą trwały jeśli 
chodzi o każdą sprawę związaną z mieszkańcami. 
 
Radny Waszczyszyn wyraził zdanie, że Pan Starosta służy nie tylko powiatowi,  
ale całej Radzie i jeśli jest taka sugestia, że ma odpowiadać na pytania to musi to robić, 
a jak sobie nie radzi na stanowisku Starosty to ma się podać do dymisji. 
 
Pan Starosta, odnosząc się do wypowiedzi radnego Waszczyszyna, wyjaśnił,  
że nikomu nie służy, bo w jego ocenie służy się za darmo. Dodał, że wykonując swoją 
pracę robi wszytko, aby ten samorząd się rozwijał i nigdy nie uciekał od odpowiedzi 
ani problemów jak się jakieś pojawiały. Następnie poinformował, że rozumie prawo 
bycia w opozycji i mówienia pewnych rzeczy, ale stwierdził, że niektóre z nich 
wymykają się radnym spod kontroli. Na zakończenie zaapelował o ocenianie pracy 
samorządu i skupianiu się na jego rozwoju. 
 
Radny Kołodziejski stwierdził, że skoro odbyły się z rozmowy z Burmistrzem Ostródy, 
to pan Starosta powinien radnych o tym poinformować. Następnie zarzucił Panu 
Staroście, że na poprzedniej sesji nie odpowiedział również na jego pytanie dotyczące 
powoływania członków do rady nadzorczej szpitala. 
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W trakcie głosowania na sali obecnych było 19 radnych. 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Starosty Ostródzkiego 
został przyjęty 15 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw”. W głosowaniu nie wziął 
udziału radny Kołodziejski. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Pan Starosta wyraził zdanie, że się pomylił i niepotrzebnie zagłosował. 
 



Radny Kołodziejski złożył wniosek o reasumpcję głosowania ze względu na udział 
Pana Starosty w głosowaniu nad projektem uchwały. 
 
Przewodniczący podał pod głosowanie wniosek radnego Kołodziejskiego  
o przeprowadzenie reasumpcji głosowania. 
Wniosek o przeprowadzenie reasumpcji głosowania został przyjęty przez Radę  
17 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw”. 
Protokół głosowania nad ww. wnioskiem stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 
 
Następnie Przewodniczący ponownie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W trakcie głosowania na sali obecnych było 19 radnych. 
Uchwała nr VII/52/2024 w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Starosty 
Ostródzkiego, została podjęta 14 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i jednym głosie 
„wstrzymującym się” i stanowi załącznik nr 31 do protokołu. W głosowaniu nie wziął 
udziału Pan Starosta oraz radny Kołodziejski.  
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 
 
Trzynastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi na działanie Zarządu Powiatu w  Ostródzie. 
 
Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii w tym 
zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja uważa skargę za bezzasadną.  
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja uważa skargę za bezzasadną. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja uważa skargę za bezzasadną.  
Radny Zbigniew Zabłocki - Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych, 
Porządku Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja uważa skargę  
za bezzasadną. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie i w związku ze zgłoszeniem chęci 
zabrania głosu przez radnego Kołodziejskiego udzielił mu głosu informując  
o trzyminutowym czasie na wypowiedź w tej sprawie. 
 
Radny Kołodziejski poinformował, że Zarząd przed sesją absolutoryjną posiadał dane 
dotyczące sprawozdania finansowego szpitala za rok 2023 i nie przekazał ich 
pozostałym radnym. Dodał, że wyniki spółki są tragiczne, a z opinii biegłego rewidenta 
wynika, że jeśli sytuacja ta będzie się utrzymywała to istnieje zagrożenie, że szpital 
zbankrutuje. Następnie zarzucił, że nikt Zarządu poza Panem Henrykiem Kacprzykiem 
nie pojawił się w dniu 21 listopada br. na komisji, która była poświęcona sytuacji 
finansowej szpitala. Dodał, że w tym czasie Pan Starosta był na urlopie, więc ktoś 
powinien reprezentować Zarząd podczas dyskusji na tej komisji. Na zakończenie 
zaapelował do radnych, żeby przystąpić do sporządzenia wytycznych dla Zarządu 
Powiatu odnośnie przygotowywania raportu o stanie powiatu. Dodał, że obligatoryjnie 
powinna się w nim znaleźć część dotycząca sytuacji w szpitalu ostródzkim. Po czym 
stwierdził, że jeśli rada w drodze uchwały określi wymogi dotyczące raportu  
to przedstawiona przez niego sytuacja więcej się nie powtórzy. 
 
Przewodniczący, zwracając się do radnego Kołodziejskiego, poinformował,  
że w swojej wypowiedzi wybiega poza zakres omawianego punktu. 
 



Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, odnosząc się do zarzutu zawartego w skardze 
dotyczącego ukrywania przed radnymi danych ze sprawozdania finansowego szpitala, 
stwierdziła że nie wydaje jej się, aby coś zostało przed nią ukryte, gdyż nie wystąpiła 
o żadne dokumenty w tym zakresie.  
 
Pan Starosta wyjaśnił, działalność samorządu jest jawna, a radny Kołodziejski korzysta 
z przysługujących mu praw i składa pisma, na które dostaje odpowiedzi, więc nikt tu 
nic nie ukrywa. Następnie odnosząc się do sytuacji finansowej szpitala, poinformował  
że rzeczywiście jest ona bardzo trudna i dodał, że w takiej sytuacji są wszystkie 
szpitale powiatowe i wynika to z systemu ich finasowania. Po czym wyraził zdanie,  
że szpitale powiatowe, które położone są blisko siebie powinny specjalizować się  
w określonych dziedzinach, co pozwoliłoby na poprawienie ich sytuacji finansowej. 
 
Przewodniczący, zwracając się do pana Starosty, poinformował że w swojej 
wypowiedzi wybiega poza omawiany temat i dodał, że zaplanowane jest posiedzenie 
komisji, na którym będzie omawiana sytuacja finansowa szpitala i wtedy będzie czas 
na dyskusję w tym temacie. 
 
Radny Waszczyszyn stwierdził, że gdyby radni wcześniej wiedzieli o trudnej sytuacji 
finansowej szpitala to może nie doszłoby do zawieszenia oddziałów w ostródzkim 
szpitalu, bo można by było cos wymyśleć, aby te oddziały funkcjonowały. Po czym 
poinformował, że ma pretensje do Platformy Obywatelskiej i zwracając się do radnych 
należących do tej partii, stwierdził że to ich przedstawiciel decyduje o sytuacji jaka  
ma miejsce w służbie zdrowia. 
 
Pan Wicestarosta, odnosząc się do wypowiedzi radnego Waszczyszyna, wyjaśnił  
że zadłużenie szpitala nie wzięło się z ostatniego roku nowych rządów i są to procesy 
długoletnie. Po czym nawiązując do sprawozdania finansowego szpitala za 2023 rok 
poprosił radnego, aby sobie przypomniał kto wtedy rządził. 
 
Radny Zabłocki wyraził zdanie, że zamknięcie oddziału położniczo-ginekologicznego 
było złą decyzją i oddział ten powinien istnieć. 
 
Radny Kołodziejski stwierdził, że gdyby informacja o sytuacji finansowej szpitala 
została przekazana radnym  w czerwcu, to do listopada być może byłaby jakaś szansa 
na uratowanie tego szpitala. 
  
Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 
głosowanie w sprawie uznania skargi za bezzasadną i podjęcia uchwały w tym 
zakresie. 
 
Podczas głosowania na sali obecnych było 19 radnych.  
Rada 9 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i jednym głosie „wstrzymującym się” 
uznała skargę za bezzasadną oraz podjęła Uchwałę nr VII/53/2024 w sprawie 
rozpatrzenia skargi na działanie Zarządu Powiatu w Ostródzie, która stanowi załącznik 
do protokołu nr 33. W głosowaniu nie wzięli udziału Członkowie Zarządu oraz radny 
Kołodziejski.  
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 
 
Czternastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 
pozostawienia skargi bez rozpoznania oraz przekazania w części zgodnie  
z właściwością. 
 
Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii w tym 
zakresie. 
 



Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Zbigniew Zabłocki - Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych, 
Porządku Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie.  
 
Radny Munje Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował,  
że ze względu na anonimowość skargi komisja nie zajęła się przedmiotową sprawą, 
ale zarekomendowała, aby tematem dotyczącym przedmiotu skargi zajęła się  
w przyszłym roku Komisja Rewizyjna. 
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała nr VII/54/2024 w sprawie pozostawienia skargi bez rozpoznania oraz 
przekazania w części zgodnie z właściwością została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 35 do protokołu.  
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 
 
Piętnastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia. 
 
Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii w tym 
zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Zbigniew Zabłocki - Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych, 
Porządku Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. 
 
Radny Kołodziejski, zwracając się do Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji zapytał w jakim trybie powstał projekt tej uchwały. Dodał, że był na posiedzeniu 
komisji i projekt ten nie był na niej przedstawiany. 
 
Radny Munje Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wyjaśnił,  
że w sprawach różnych telefonicznie ustalił stanowisko w tej sprawie z pozostałymi 
członkami Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Radny Kołodziejski, zwracając się do radcy prawnego, zapytał czy taka forma 
procedowania jest dopuszczalna. Po czym dodał, że w jego ocenie doszło  
do naruszenia prawa. 
 



Radca prawny poinformował, że trudno mu odpowiedzieć na pytanie i zasugerował,  
że rada jako organ stanowiący „może to wszystko teraz naprawić i te kwestie wyjaśnić 
przy głosowaniu w uchwale.” 
 
Radny Kołodziejski, zwracając się do Przewodniczącego, zapytał na czym polegały 
zastrzeżenia Wojewody. 
 
Przewodniczący wyjaśnił, że kwestia ta została zawarta w uzasadnieniu do projektu 
uchwały. 
 
Radny Munje Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował,  
że Wojewoda zakwestionował uzasadnienie do wcześniej podjętej uchwały w tej 
sprawie. Dlatego też zostało przygotowane nowe uzasadnienie do uchwały. 
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała nr VII/55/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie pozostawienia petycji bez 
rozpatrzenia została podjęta 15 głosami „za”, przy 4 głosach „wstrzymujących się”  
i stanowi załącznik nr 37 do protokołu.  
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 
 
Szesnastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu. 

Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii w tym 
zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Zbigniew Zabłocki - Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych, 
Porządku Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że radny Edmund Winnicki złożył rezygnację  
z członkostwa w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, zaś radny Artur Munje złożył 
rezygnację z pełnienia funkcji Przewodniczącego tej komisji i wyraził chęć pozostania 
jej członkiem.  Dodał, że w związku z tym zachodzi potrzeba uzupełnienia składu 
komisji. Po czym poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Pan Wicestarosta zgłosił kandydaturę radnej Mai Leguckiej, która wyraziła zgodę  
na kandydowanie. 
 
Radny Zabłocki, w imieniu klubu PIS, zgłosił kandydaturę radnego Kamila 
Prusinowskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Więcej kandydatur nie zgłoszono. 
 
Radny Kołodziejski stwierdził, że Przewodniczącym w Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji jak i Komisji Rewizyjnej powinien być przedstawiciel opozycji. Po czym 



zaapelował do radnych, aby poparli radnego Kamila Prusinowskiego  
na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, a radną Maję Legucką 
wybrali na członka tej komisji. 
 
Przewodniczący, nawiązując do wypowiedzi radnego Kołodziejskiego, poinformował, 
że pod głosowanie zostaną poddane obydwie kandydatury. Po czym zarządził 
głosowanie w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  
i poddał pod głosowanie kandydaturę Mai Leguckiej. 
 
W trakcie głosowania na sali obecnych było 19 radnych. 
Rada, 14 głosami „za”, przy jednym głosie „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się”, 
opowiedziała się za kandydaturą radnej Mai Leguckiej na Przewodniczącą Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji. W głosowaniu nie wzięła udziału radna Maja Legucka. 
 
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydaturę radego Kamila 
Prusinowskiego na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
W trakcie głosowania radny Kołodziejski stwierdził, z uwagi na wynik głosowania  
nad kandydaturą Mai Leguckiej, bezprzedmiotowe jest głosowanie nad kandydaturą 
radnego Prusinowskiego na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  
Protokoły z głosowania na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
stanowią załącznik nr 39 do protokołu. 
 
Wobec powyższego Przewodniczący poinformował, że Przewodniczącą Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji została wybrana radna Maja Legucka. 
 
Radny Kołodziejski, zwracając się do Przewodniczącego Rady, stwierdził że powinien  
on poprosić przedstawicieli klubu PIS o zgłoszenie kandydatury do składu komisji, 
ponieważ ze statutu wynika, że każdy klub powinien mieć przedstawiciela w komisji. 
 
Pan Starosta, odnosząc się do wypowiedzi radnego Kołodziejskiego, poinformował  
że klub PIS ma przedstawiciela w składzie komisji i jest nim radny Waszczyszyn. 
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący zamknął dyskusję i odczytał projekt 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
Rady Powiatu, a następnie poddał go pod głosowanie. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała nr VII/56/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Powiatu została podjęta 18 głosami „za”, przy jednym głosie 
„wstrzymującym się” i stanowi załącznik nr 40 do protokołu.  
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 
 
Siedemnastym punktem porządku obrad było sprawozdanie z działalności 
Zarządu Powiatu między sesjami i z realizacji uchwał Rady. 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 
 
Radny Kołodziejski poinformował, że z §16 ust.1 regulaminu organizacyjnego 
Starostwa Powiatowego wynika, że w sytuacji, gdy starosta nie może pełnić 
obowiązków służbowych jego zadnia i kompetencje wykonuje wicestarosta. Dodał,  
że ust. 2 tego paragrafu mówi, że zakres zastępstwa rozciąga się na wszystkie zadania 
starosty. Następnie oznajmił, że była taka sytuacja, że Pan Starosta przebywał  
na urlopie i w tym czasie Pan Wicestarosta był bezpośrednim zwierzchnikiem swojej 
małżonki, która jest Skarbnikiem Powiatu. Po czym zwracając się do radcy prawnego  
zapytał czy w tej sytuacji powstał stosunek bezpośredniej podległości służbowej 
pomiędzy Wicestarostą a Skarbnikiem Powiatu. 



 
Radca prawny wyjaśnił, że nie można jednoznacznie przesądzić, że w przypadku 
krótkotrwałej nieobecności starosty doszło do naruszenia przepisu przytoczonego 
przez radnego i wszystko zależy od okoliczności konkretnego przypadku. 
 
Przewodniczący, zwracając się do radnego Kołodziejskiego, poinformował że kwestie 
które porusza nie dotyczą sprawozdania z działalności Zarządu. Po czym stwierdził, 
że jeśli radny ma jakieś sugestie w kwestii, którą porusza to na pewno złoży  
je na piśmie i dostanie w tym zakresie odpowiedź. 
 
Radny Kołodziejski, odpowiadając Przewodniczącemu Rady, poinformował że złoży 
na piśmie zawiadomienie do organu nadzoru w tej sprawie. 
 
Osiemnastym punktem porządku obrad były sprawy różne i wolne wnioski. 

Przewodniczący poinformował, że do Rady Powiatu wpłynęło pismo Ministerstwa 

Kultury i Dziedzictwa Narodowego informujące o udzieleniu Parafii Rzymskokatolickiej 

w Małdytach dotacji  wysokości 49 516,31 zł przeznaczonej na pokrycie kosztów 

zadania pn. „Zajezierze, kościół pw. Św. Piotra i Pawła: zabezpieczenie 

przeciwpożarowe – etap V”. 

Radny Zabłocki odczytał treść pisma, w którym wnioskował do radnych  

o przeznaczenie jednej ich diety na pomoc powodzianom.  

Radny Kołodziejski złożył wniosek formalny o zobowiązanie Zarządu Powiatu  

do przekazywania w systemie eSesja protokołów z posiedzeń Zarządu wraz  

ze wszystkimi uchwałami. Następnie poinformował, że przez ponad dwa miesiące  

nie podjęto żadnych działań w sprawie zakupu 9-osobowego busa na potrzeby Domu 

dla Dzieci i Młodzieży Promyk w Morągu. Kolejno zapytał na jakich zasadach Pan 

Starosta przydziela najbliższym współpracownikom tj. Panu Wicestaroście oraz Pani 

Skarbnik dodatki specjalne. 

Przewodniczący, odnosząc się do wniosku formalnego radnego Kołodziejskiego, 

wyjaśnił że to co radni otrzymują w sprawozdaniu z działalności Zarządu, to de facto 

znajduje się w protokołach z posiedzeń Zarządu. Natomiast jeśli chodzi o uchwały 

podejmowane przez Zarząd to są one publikowane w Biuletynie Informacji Publicznej.  

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Kołodziejskiego.  

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Rada 14 głosami „przeciw”, przy 4 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” odrzuciła 
wniosek radnego Kołodziejskiego. 
Protokół głosowania radnych w sprawie wniosku radnego Kołodziejskiego stanowi 
załącznik nr 43 do protokołu. 
 
Pan Starosta, odnosząc się do wypowiedzi radnego Kołodziejskiego, wyjaśnił  
że nie widzi w tym żadnego problemu, aby pracownicy urzędu było dobrze 
wynagradzani, ponieważ uważa że są dobrymi fachowcami i dodał, że dodatki, które 
są im przyznawane są zgodne z przepisami prawa. Następnie poinformował,  
że zakupem busa zajmuje się PCPR i na pewno do końca roku zostanie 
przeprowadzone postępowanie w tej sprawie. 
 
Radny Prusinowski poinformował, że czas oczekiwania na wydanie karty parkingowej 
dla osoby z niepełnosprawnością wynosi blisko trzy miesiące. Stwierdził, że jest  
to stanowczo za długo i poprosił, aby ktoś zainteresował się tym tematem. 
 
Przewodniczący, zwracając się do Pana Starosty, zapytał czy są już jakieś ustalenia 
dotyczące budowy chodnika do centrum handlowego w Górce. 



 
Pan Starosta poinformował, że wnioski dotyczące budowy chodników i ciągów pieszo-
rowerowych w Ostródzie zostały wpisane w pogram wojewódzki i jednym z odcinków, 
który ma być realizowany jest ciąg pieszo-rowerowy do centrum handlowego w Górce. 
Dodał, że po stronie powiatu i samorządu miejskiego będzie przygotowanie 
dokumentacji na to zadnie, która następnie zostanie przekazana samorządowi 
województwa i to on będzie realizował budowę ścieżek na terenie miasta. 
 
Radny Zabłocki poinformował, że w związku z tym, że Zarząd nie podjął decyzji  
w sprawie pomocy powodzianom, to proponuje aby radni przekazali jedną dietę  
na rzecz powodzian i zwrócił się do Przewodniczącego o zarządzenie głosowania  
w tej sprawie.   
 
Przewodniczący wyjaśnił, że nie można takiego głosowania przeprowadzić, gdyż  
nie ma takich przepisów prawa, aby można było zobligować radnych do przekazania 
diety na jakiś cel. Dodał, że w poprzedniej kadencji kwestia ta była już wyjaśniana  
i dotyczyła ona wtedy przekazania diety na pomoc Ukrainie. Następnie poinformował,  
że wniosek radnego Zabłockiego zostanie przesłany wszystkim radnym w celu 
podjęcia indywidualnej decyzji w tej sprawie. 
 
Radna Dakowska, odnosząc się do wniosku radnego Zabłockiego, poinformowała  
że osobiście angażuje się w pomoc powodzianom i radny nie musi jej wskazywać  
co ma dać. 
 
Radny Kołodziejski poinformował, że popiera wniosek radnego Zabłockiego  
i zaproponował, aby radni zwrócili jedną dietę na konto powiatu z przeznaczeniem  
na pomoc powodzianom. 
 
Radna Dakowska zaprosiła radnych do dołączenia się do akcji charytatywnych  
na rzecz dzieci z hospicjum w Olsztynie oraz na rzecz osób potrzebujących, które będą 
miały miejsce w grudniu br. Następnie, odnosząc się jeszcze do wypowiedzi radnego 
Zabłockiego, wyjaśniła że Zarząd nie podjął decyzji w sprawie pomocy powodzianom, 
gdyż wystąpił do Przewodniczącej Komisji Spraw Społecznych, Porządku Publicznego 
i Zdrowia z wnioskiem o wypracowanie formy pomocy jaka ma zostać udzielona 
powodzianom. 
 
Radny Kołodziejski, zwracając się do Przewodniczącego, zaapelował o przystąpieniu 
do prac nad znowelizowaniem statutu powiatu ostródzkiego, bo zawiera przepisy 
niezgodne z prawem oraz stwierdził, że należałoby usunąć ze statutu zapisy dotyczące 
ograniczeń czasowych wypowiedzi radnych. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący zamknął VII sesję Rady 
Powiatu w Ostródzie VII kadencji. 
 
Po zamknięciu obrad radny Dzieliński, zaapelował o zorganizowanie spotkania 
wszystkich radnych i zainteresowanych osób, celem wyznaczenia jakiś kierunków, 
które pozwolą uratować szpital.  
 
Protokołowała: 
Karolina Świątek 
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